

SADRAŽAJ

UVODNIK:

900. obljetnica Zagrebačke Crkve i Zagreba III.	57
--	----

PAPA IVAN PAVAO II U HRVATSKOJ 10. i 11. rujna 1994.

Pozdravni govor predsjednika Republike dr. Franje Tuđmana prigodom dolaska Svetoga Oca	58
Govor Svetoga Oca u zagrebačkoj zračnoj luci	60
Govor kardinala Franje Kuharića u zagrebačkoj katedrali	62
Govor Svetoga Oca u zagrebačkoj katedrali	64
Propovijed Svetoga Oca za vrijeme mise na hipodromu	66
Oproštajni govor Svetoga Oca u zagrebačkoj zračnoj luci	69

ETNOMUZIKOLOGIJA:

<i>Miroslav Vuk</i> : O hrvatskim rômarskim bistričkim popijevkama iz Međimurja.....	71
<i>Niko Luburić</i> : Ostale korizmene popijevke iz Hercegovine (kraj)	73

OBLJETNICE:

<i>Vinko Glasnović</i> : Ljiljane bijeli, 100. obljetnica rođenja o. Anzelma Canjuge.....	75
---	----

IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU "ALBE VIDA KOVIĆ" KBF	76
VIJESTI IZ BISKUPIJA	77
GLAZBENI DOGAĐAJI	82
PRIKAZI	84

INHALT

LEITARTIKEL: 100 Jahre der Zagreber Kirche und der Stadt Zagreb (III) (57) – PAPST JOHANNES PAUL II IN KROATIEN den 10. und 11. September, 1994.: Die Begrüßungsrede vom Präsidenten der Republik Dr. Franjo Tuđman bei der Ankunft des Heiligen Vaters (58) – Die Rede vom Heiligen Vater am Flughafen von Zagreb (60) – Die Rede vom Kardinal Franjo Kuharić in der Kathedrale von Zagreb (62) – Die Rede vom Heiligen Vater in der Kathedrale von Zagreb (64) – Die Homilie vom Heiligen Vater während der Heiligen Messe am Hippodrom (66) – Die Abschiedsrede vom Heiligen Vater am Flughafen von Zagreb (69) – ETHNOMUSIKOLOGIE: *Miroslav Vuk*: Über die kroatischen Bistrica Pilgerlieder aus Međimurje (71) – *Niko Luburić*: Andere Gesänge der Fastenzeit aus Herzegowina (73) – ANNIVERSARIEN: *Vinko Glasnović*: Du weisse Lilie (Zum 100-jährigen Geburtstag vom verstorbenen P. Anzelmo Canjuga) (75) – INSTITUT FÜR DIE KIRCHENMUSIK "ALBE VIDA KOVIĆ", KTHF (76) – NACHRICHTEN VON BISTÜMERN (77) – MUSIKALISCHE EREIGNISSE (82) – REZENSIONEN (84).

CONTENTS

EDITORIAL: 900 years of the Zagreb's Church and the city of Zagreb (III) (57) – POPE JOHN PAUL II IN CROATIA, the 10. and 11. September 1994.: The greetig speech of the President of the Republic Dr. Franjo Tuđman on the arrival of the Holy Father (58) – The speech of the Holy Father in the airport of Zagreb (60) – The speech of the Cardinal Franjo Kuharić in the cathedral of Zagreb (62) – The speech of the Holy Father in the cathedral of Zagreb (64) – The homily of the Holy Father during the Holy Mass on the hippodrome (66) – The parting speech of the Holy Father in the airport of Zagreb (69) – ETNOMUSICOLOGY: *Miroslav Vuk*: About the Chroatian Bistrica pilgrim's songs from Međimurje (71) – *Niko Luburić*: The other songs of Lent from Herzegovina (73) – ANNIVERSARIES: *Vinko Glasnović*: You white lily (100 years from the birthsdays of the deceased Fr. Anzelmo Canjuga) (75) – INSTITUT FOR THE CHURCH MUSIC "ALBE VIDA KOVIĆ", CTHF (76) – NEWS FROM DIOCESES (77) – MUSICAL EVENTS (82) – REVIEWS (84).